

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 7, 1978

(6)

[Text]

The Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science met this day at 2:40 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Bonnell, presiding.

*Present:* The Honourable Senators Bird, Bonnell, Bosa, Cottreau, Fournier (*de Lanaudière*), Lang, McElman, McGrand and McIlraith. (9)

*Present but not of the Committee:* The Honourable Senators McNamara, Smith (*Queens-Shelburne*) and Thompson. (3)

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, November 29, 1978: "That the Standing Senate Committee on Health, Welfare and Science be authorized to examine and consider the subject-matter of the Bill C-14, intituled: "An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971", in advance of the said Bill coming before the Senate, or any matter relating thereto".

*Witnesses:*

*From the Canadian Construction Association:*

Mr. Henry de Puyjalon, President;

Mr. G. Durocher, Vice-President, (Administration and Labour Relations); and

Mr. Barry Gander, Director of Public Affairs.

The Chairman introduced the witnesses. Mr. de Puyjalon made a statement and then with his colleagues, answered questions.

At 3:47 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

*Le greffier du Comité*

Patrick Savoie

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 7 DÉCEMBRE 1978

(6)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences se réunit aujourd'hui à 14 h 40 sous la présidence de l'honorable sénateur Bonnell (*président*).

*Présents:* Les honorables sénateurs Bird, Bonnell, Bosa, Cottreau, Fournier (*de Lanaudière*), Lang, McElman, McGrand et McIlraith. (9)

*Présents mais ne faisant pas partie du Comité:* Les honorables sénateurs McNamara, Smith (*Queens-Shelburne*) et Thompson. (3)

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 29 novembre 1978: «Que le Comité sénatorial permanent de la santé, du bien-être et des sciences soit autorisé à étudier l'objet du bill C-14, intitulé: «Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage», avant que ce bill ou toute autre question s'y rattachant ne soient soumis au Sénat».

*Témoins:*

*De l'Association canadienne de la construction:*

M. Henry de Puyjalon, président;

M. G. Durocher, vice-président, (Administration et relations de travail); et

M. Barry Gander, directeur des affaires publiques.

Le président présente les témoins. M. de Puyjalon fait une déclaration puis, avec ses collègues, répond aux questions.

A 15 h 47, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ:

Publié en vertu de l'autorité du Sénat par  
l'imprimeur de la Reine pour le Canada

En vente: Centre d'édition du gouvernement du Canada, Agence Informationnelle et Services Canada, 1011, Québec, Canada K1A 0S7

Published under authority of the Senate by the  
Queen's Printer for Canada

Available from: Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, 1011, Québec, Canada K1A 0S7